
 

  

 

                                          

Dagsorden skolebestyrelsesmøde Sletten Skole 

 

Møde 4 24/25 

 

Mødedato: 3. december 17.30 – 20.00 - JULEFROKOST 

Mødested: Afd. Skovløkken 

Mødedeltagere: Skolebestyrelsen 

Afbud: Peter, Klaus, Mia Maja (elevråd) 

 

1. Godkendelse af dagsorden – godkendt  

 

2. Meddelelser fra: 

 Formandsskabet: ingen yderligere meddelelser.  
 Ledelsen: 
  Orientering om indskrivning  der er pt. 37 elever, som har indskrevet sig på Sletten 

Skole fordelt på de fire matrikler. Der er 6 børn, hvor vi ikke kan se matrikel-ønske. 
Indskrivning slutter den 20. december. Der har været afholdt et informationsmøde. De 
besøgende var hovedsagligt forældre til nye skolebørn. Når de fire afdelinger præsenteres, 
må det ikke blive ”en konkurrence”. 

  Evaluering cafemodellen  Gitte orienterer kort om forskelle på organisering på de 
to matrikler. Der er stor forskel på at være et spor i Krogsbølle og tre spor i Otterup. Gitte 
sende eksempel på spørgeskema til forældre ud til Mia og Peter.   
  

 De 4 matrikler:  
 Elevråd: Ingen fremmødte 
 Forældrerådene:  

 

3.   Inddragelse af forældre i ny skoledag. 

Indstilling:  



Bestyrelsen debattere og vedtager, hvordan forældre i januar medinddrages i proces omkring ny 
skoledag pr. 1. august 2025 

Bestyrelsen laver de indledende overvejelser om karakter i 6. – 7. klasse og projektopgaven i 9. 
klasse. 

 

Sagens baggrund:  

5. november var der indkaldt til inddragende møde. Desværre var der kun få deltagere, hvilket kan 
skyldes den sene invitation til forældre. 

Referat:  

Skoledagen efter 1. august 2025 – hvordan skal den se ud? Der var ikke mange fremmødte 
til vores møde den 5. november. Vi vil gerne lave en inddragende proces, men hvordan 
laver vi forældreinddragelse? Det forslås, at der vælges nogle bullits ud, som forældrene 
kan give feedback på? Eks. Timebank, obligatorisk projektopgave, karakterer. Næste 
SBmøde er den 13. januar. I den forbindelse kan forældre komme 17.30-18.00 med inputs 
på karakterer i 6. og 7. klasse? Skal projektopgaven i 9. klasse være obligatorisk? Og 
hvordan med timebanken? Hvis ikke du har mulighed for at komme, så send en besked til… 
Brian komme med forslag hertil. Udsendes inden juleferien og reminder inden SB-møde.  

 

 

4.  Økonomi 

Indstilling: Bestyrelsen orienteres kort om det samlede distrikts økonomi.  

Sagens baggrund: Bilag vedlagt. 

Referat: Brian orienterer om skolens samlede økonomi. På mødet i marts kommer Brian med en 
mere detaljeret orientering om økonomi.  

 

5.  Forberedelse til dialogmøde (10. december 17.30 – 20.00) 

Indstilling: Bestyrelsen forbereder kommende dialogmøde med BU om kommende børnehave 
Krogsbølle. 

Referat: Mødet afholdes i Dalskovreden. Fra ledelsen deltager Dan, som afdelingsleder for 
afdeling Krogsbølle. Der en bekymring for om, man lukker overbygningen på bekostning af en 
børnehave! SB drøfter forskellige inputs, som skal bringes i spil og relevante spørgsmål som skal 
stilles på dagen.  

 

6. Principarbejdet 

Indstilling:  

Bestyrelsen debattere princip SFO, og vedtager princip 



 

Sagens baggrund: Vi skal have startet op, på arbejdet med alle de lovpligtige principper. 
Derudover skal vi på næste møde færdiggøre principper om klassedannelse og forældremøder, så 
vi handle ud fra principperne. 

Udkast til plan for arbejdet med lovpligtige principper  listen gennemgås. Der skal iværksættes 
arbejdsgrupper, som skal tage sig af udarbejdelse af forslag til de enkelte principper i det 
kommende skoleår. Ledelsen er deltagende i alle arbejdsgrupper: 

Skolens arbejde i elevernes 
udvikling i skolens faglige og 
sociale fællesskaber 

Skolefritidsordningens 
virksomhed 

Underretning af hjemmene 
om elevernes udbytte af 
undervisningen 

Julie, Peter, Thilde, Brian Mia, Christina, Heidi Christina, Klaus, Gitte 

 

Referat:  Princip om SFO har været i MED udvalget. Dorte nævner et par kommentarer, som SB 
kan tilslutte sig. Disse kommentarer tilskrives og princippet vedtages og lægges på hjemmesiden. 
Der er et ønske fra SB om, at der kommer en AULA besked, som lige knytter 2 linjer til det ny 
vedtaget princip  Brian sender ud.  

 

7. Ny struktur bestyrelsesmøder 

Indstilling:  Brian giver et oplæg om hvordan dagsorden og årshjul kunne se ud fra 1. januar. Bilag 
vedlagt 

Sagens baggrund: 

På skolebestyrelseskurset kom der nogle bud på hvordan vi kan kvalificere bestyrelsens arbejde. 

Referat: 

Brian fremlægger et udkast til en ny dagsorden for SB-møder. Der lægges op til en dagsorden, som 
måske kun har en 3-4 punkter og hvor vi får beskrevet om punktet er til drøftelse eller blot til 
orientering. Hvad er det vi skal snakke om og hvorfor skal vi snakke om det? Nye struktur på 
dagsorden afprøves.  

 

8. Kommende punkter 

Læseven/Læsebedste. 

Udskolingsfest – Hvordan gør vi fremadrettet? 

Overgang fra BH til skole – Ny hverdag uden før-skole 

BYOD – Januar Møde 

Rydde op i principper på hjemmeside. 

Januar 2025: Orientering om skoleindskrivninger – samt hvordan håndtere vi eventuelle 
henvendelser efter skoleindskrivning.  

Princip bad efter idræt 



 

 

 

9. EVT. 

Vi har opslået en stilling som fast pædagog i Skovløkke. Dorte er med i ansættelsesudvalget. 
Christina (og evt. Peter) deltager også i samtaler den 16/12. 

10. Godkendelse af referat (19.45):  

 

11. Lukkede punkter vedr. personalesager. 

Orientering vedr. personale 


